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Jacek Wezgraj 
Radny Miasta Koszalina

Tomasz Sobieraj 
Prezydent Miasta Koszalina

Szanowny Panie Prezydencie,

Po ostatnich ulewach zwrócili się do mnie mieszkańcy ulic Zakole 11 i 21 oraz 
Powstańców Wielkopolskich 10 z informacją o problemach związanych z niewydolnością 
kanalizacji w tych rejonach skutkujących utrzymującą się stojącą wodą przez dłuższy czas 
po ustaniu opadów. W związku z powyższym proszę o informację czy miasto Koszalin jest w 
stanie podjąć jakiekolwiek działania zapobiegające takim zdarzeniom w przyszłości.

Z wyrazami szacunku
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Koszalin, 18.06.2024

Jacek Wezgraj 
Radny Miasta Koszalina

Tomasz Sobieraj 
Prezydent Miasta Koszalina

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w następujących kwestiach:

1) Czy Zarząd Obiektów Sportowych w Koszalinie dokonywał w ostatnim czasie zmian 
w cenniku korzystania z basenów przy ul. Głowackiego?

2) Jeżeli takowe zmiany wprowadzono to w jakim zakresie?
3) Jakie jest uzasadnienie tych zmian?
4) Czy ZOS zakomunikował owe zmiany przez swoją stronę www lub w inny sposób?
5) Dlaczego w Biuletynie Informacji Publicznej ZOS nie są dostępne żadne wpisy z 

prowadzonych przez spółkę rejestrów?
6) Jakie działania i kiedy zamierza podjąć ZOS w związku z przeciekającymi oknam w 

budynku przy ul. Głowackiego w czasie ulewnych deszczów? Problem ten zgłaszają 
mieszkańcy zaniepokojeni potencjalnymi zagrożeniami wynikającymi z takiego stanu 
rzeczy.

Z wyrazami szacunku


